
Storr då
Alternativfestivalen 2008

Onsdag 2. juli 2008, kl 1430-1700

Dovrefjell Hotell, Dombås.

Omtrent 160 deltakere.

Det var en varm sommerdag, og det ble etterhvert varmt i storsalen vi satt. Det var hengt opp store 
plakater som vi kunne skrive ned spørsmål på før rådet, som Iliuka kommenterte flere ganger. Vi 
satt i en stor halvsirkel rundt Leif/Iliuka. I midten var det plassert en stor vase med Asiatiske Liljer 
omkranset av syv lys.

Iliuka bruker noen indianske ord og uttrykk:
Konu ekatah – Takk og vær så god i kjærlighet.
Hayétana – Vær hilset.
Mita coya oyasin – Vi er alle i familie.
Okee Mikita Venaka Konu Kekatah – Sitt ned ved mitt bål og tal ditt råd.

Les mer om Leif og Iliuka på http://www.iliuka.net

Iliuka er gjengitt så muntlig og ordrett så mulig – inkludert den noe gammeldagse språkdrakten. 
Ordstyrers henvisning til neste spørsmål er kuttet med mindre det er relevant til spørsmålet/svaret. 
De ord som er uklare/vanskelig å tyde, er det satt (?) etter. Transkribert av Lars.

***

Iliuka: Konu ekatah. Velsignet være denne ild og alt hva den bestråler. Velsignet være kraften 
av blomen. Heliget være dette kammer. Velsignet være voktere. Heliget være disse marker. 
Velsignet være pelsvesener. Velsignet være menneskebarn og eders undringer. 

Lik den nu søker i tiden, så er der klokt at se den lever i forendringens tid. Gjennom årtider 
så er der så tilført Moder Jord der er av høyere vibrasjoner. Således er der for 
menneskebarnet at vokse, og således vil den se den søker alt i høyere frekvenser lik til en 
galaktisk tilstand. For den er av stjernestøvs fødsler og den bliver til alt høyere lys i 
frekvenser. Således der tilrådes at velsigne sitt lys, for alt hva der er på sin Moder Jord er 
tilhørende alt større systemer. Lik der under tiden er i behovet for menneskebarnet at se sitt 
selv lik en intergalaktisk entity. Der er av tiden den vil se forendringer der skapes om i hele 
universum. Lik den vil se av magneto energier, av magneto polare energier der forbyttes, og 
der er forendringer den og vil kunne se i fader sol. Så er der for hele delen av universum. Lik 
der vil vokse til fred i menneskebarnets hjerte, for hvorledes den lettere ser hva der finnes av 
kjærlighetens vibrasjoner. Dog i sitt eget selv skal den nu søke. Gjennom hvorledes den ser de 
forendringer der er. Favne om nuets helige punkt, for alt hva der tilhører evigheten er favnet 
om i nuet. Gjennom hvorledes den ei skal søke at jage efter tider der er ufødte. Gjennom 
hvorledes den ei skal bære byrder av tider der var. Alt er der tilhørende det velsignede punkt 
nuet. Favne om eders tilstedeværelser og blive fri i et sådant punkt. Således vil den lettere 
favne om alt hva der bliver. For intet er der til gavn at søke at se det bekymmer der vokser. 
Intet er der til gavn at fylle sitt hjertet med bekymmer. Skape således frihetens tanker 
gjennom hvorledes den søker i rettvis ånd for den velsignede sti den vandrer. Okee Mikita 
Venaka Konu Kekatah. Tal eders undringer. 
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Lars: Takk for det Iliuka. Da har vi noen spørsmål til deg. Hvorfor er undringer således nedtegnet 
på store papyrus? (latter) Det er for at lettere kunne se. Er der så der bliver store svar? (latter) 
Det håper vi. Konu ekatah. Da tenkte jeg at du Frank kunne begynne.

Frank: Hei. Du får bære med meg med alle mine spørsmål. Vil jorden stoppe opp, tippe noe over på 
sin akse og snurre motsatt vei i løpet av tre dager fra den 28.10.2011? Så er der korrekt. Dog ei 
skal den se hva der stanses, for ei er der noget der er knyttet for Moder Jords rotasjoner. Der 
er så lik den vil se, lik vi just nu har talt, for alt hva der forvandles av polare magneto 
energier. Der tilhører alle kloder i sine systemer: Om den skuer til planeten Mars, om den 
skuer til Uranus, om den skuer til Jupiter, om den skuer til Venus, om den skuer til sin Luna 
(Månen), så er der alt i omvandlinger lik der skapes nord i mot syd og syd i mot nord. Så er 
der alt passert for Fader Sol, korrekt. Takk. Vil det skje uansett hvor mange mennesker som blir 
opplyst før den tid? Så er der korrekt. Der er en galaktisk hendelse. Der er således lik den nu 
skal se: Moder Jord farer i kring, lik den søker at skue der finnes lik den lever i en stor 
spiralens galakse. Om den kunne skue av den ytre universum på sin galakse, så ville den se at 
den lever i spiralens galakse. Der finnes fire tentakler, og den lever nu tett under at passere 
inn i den fjerde tentakel. Derigjennom vil den òg lettere kunne se at sådan hendelser der nu 
bliver på sin jord var før, dog der er etthundredeogseksti (160) millioner storsoler tilbake. 
Minnes den ei? (latter) Ikke i dette livet. Takk. Konu ekatah. Vil all is på jorden rundt polene og 
på Grønland smelte rundt 2012? Så er der korrekt. 

Frank: Takk. Er jordkloden hul som en tennisball? Ei er det. Ei er det. Ei er det. Der finnes noget 
av jernets beskaffenheter i en kjerne, der er således sirkulerende i Moder Jords indre. 
Derikring der finnes noget flytende magma, der òg i magmastrømmen er nu til at forendres. 
Således der bliver til noget at sirkulere og at generer nye energier for så at skape sameksistens 
med Fader Sol. Konu ekatah. Takk. Så Agartha eksisterer ikke? Ei er der så. Ei er der så. Takk. 
Konu ekatah. 

Frank: Hvilket formål har de 144.000 lysbærerene? Alt er der så at søke at skape opplysenheter i 
sitt eget selv. For således òg at opplyse sine medmenneskebarn. Hva der tales i den spesifikke 
siffer, så er der noget av menneskebarnet lik der er av pavemaktens opprinnelser der er 
påfunnet. Således skal den søke at se at der finnes alt flere. For der er av den store skaperånds 
intensjoner at opplyse så meget sjeler der kan. Således vil den og lettere se der er beskrevet 
hvorledes visitasjoner av de fjerne galakser og systemer der er utenfor sin jord. Om der 
tenkes for Pleiadene, om der tenkes for Arcturus, om den tenkes for Akitares, om den tenker 
for Orion, om den tenker for alle systemer, så er der visitasjoner til sin jord. Derigjennom vil 
den se, alt er der gitt der er en intergalaktisk forendring der er i tiden nu. Forhøyelser av 
frekvenser, således vil den blive at se. Konu ekatah. Takk. Vil alle lysbærerene våkne opp til sin 
rolle i overgangen til den nye tid? Så kan der tales. Der er vel. 

Frank: Takk. Hvordan foregår oppstigningen til den 5. dimensjon? Gjennom hvorledes der er 
tranformasjoner til nye frekvenser. Således er der òg skrevet i de helige skrifter hvorledes der 
nu er usynligt bliver til synligheter. Der er frekvensenes forendringer der bliver så, gjennom 
den òg kan oppleve at miste noget av sin materiske tilstand er ei noget den bemerker selv. Der 
er noget den vil se lettere om den kunne skue sitt selv utenfor. Således vil den òg erfare at 
hendelser forendres. Der finnes alltids tilnærmelser av ville dyr at fortemmes og således er der 
lik anskuelser for nye dimensjoner og nye arter av alt hva der vokser, der er tilførende nye 
energier. Konu ekatah. Takk. Er vi uten fysisk kropp i 5. dimensjon? Nogre kan der være så, 
korrekt. Takk. Vil penger forsvinne og bli erstattet med byttehandel i den nye tidsalder? Så er der 
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korrekt. Da betyr det også at gjeld og all innskudd forsvinner? Så er der korrekt. (latter) Takk. 
Bør man hamstre mat og forsyninger i forbindelse med overgangen i 2012? Intet er der så til gavn. 
Den ledes hvor der er føder. Konu ekatah. Takk. Blir det slutt på fotball og sport generelt sett, 
siden det basert på vinnere og tapere? Ei ser vi der bliver så. Vi ser, der er underlig lek for 
menneskebarn. (latter) Takk. Hvor mange romskip er her for å assistere jorden og menneskene i 
overgangen? Der er stjernetalls. Ok. Ett siste spørsmål. Er det endelig målet som ånd å skape sitt 
eget univers i omniverset? Ei er det. Der er erfare friheter. Lik der er for menneskebarnet, så er 
der av at optimal energi at blive fri. Konu ekatah. Takk. 

Lars: Da har jeg et lite oppfølgingsspørsmål. Der har vært snakk om at det vil skje drastiske 
endringer, samtidig er det noe som vil skje gradvis. Kan du fortelle litt om hva er det som vil skje 
drastisk/brått, og hva er det som vil skje over tid? Ei ser vi der er til gavn at berette sådant. Vi ser 
menneskebarnet søker gjennom bekymmer. Således er der ei i behov. Se alt med egne øyner og 
lytte til forendringens klang, så vil den lettere se. Konu ekatah. 

Lars: Takk. Liv, du har noen spørsmål om indigobarn?

Liv: Kan du utdype dette med menneskets frie vilje gjennom de ulike stadier inntil vi ikke lenger 
har fri vilje? I tider, så er der lik den føder igjennom hvorledes den føder sitt selv i beslutninger 
for sjelens veier at vandre. Tiden er innen inkarnasjonen fødes at velge sine stier. 
Derigjennom er der òg lik der finnes en stor frø for sine frie viljer. Dog noget er der underlagt 
hva der finnes av sjelens beslutninger innen den fødes. Således kan der tales lik der finnes 
begrensede sjelelig friheter. Alt hva den lytter til sitt hjertes lengsler, alt hva den søker at 
virkeliggjøre av sitt selv, er gjennom frihetens ønsker. Det er der i tiden den befrier sin sjel av 
sitt legeme, under tider den ei kjenner nogen higen efter materiske forbindelser. Så er den fri. 
Konu ekatah. 

Liv: Takk for det Iliuka. Kan du fortelle oss noe om indigo- og krystallbarn og også hvordan det er 
for voksen? Alt er der så, lik mestere der fødes lik inkarnasjoner på sin jord. Der er høyere 
vibrasjoner i hvorledes sådanne individer tenker for at forbredes og at mottage de galaktiske 
forvandlinger der kommer. Således er alle barn der tales lik indigofrekvenser egentlig 
tilhørende ytre sfæriske relasjoner av sin galakse. Der kommer til Moder Jord lik delfinene en 
gang gjorde. Konu ekatah. 

Liv: Takk for det. Spøkelser, de som har passert fra livets tilstand. Kan de eller noen av deres 
sjelsfragmenter inkarneres på nytt før det. . . ? Ei kan det. Ei kan det. Der er således noget der er 
av temporære energier bliver noget stunder låst i sådanne epoke. Der er likefullt for at erfare 
og at søke at gjenfinne sine egne veier. Alt er der søkende tilbake til lysets kilder. Konu ekatah. 
Slik jeg opplevde med Katarina? Så er der korrekt. 

Liv: Takk. Er det slik at det som har skjedd her på hotellet, og som har ført til dannelsene av 
korsene, også har noe å gjøre med enkelte av deltakerne her nå? Er ei ilden vakker? Konu ekatah. 

Lars: Da tar vi et spørsmål fra plakaten. Er det meningen at mennesket skal spise kjøtt? Ei er det. 
Dog om der søkes primært for hva der tales vilde dyr, så finnes der energier der tilfører 
menneskebarnet for hva der er i behov for spesifikke individer. Dog ei er der noget god tanke 
at tilvenne menneskebarnet sådant. Konu ekatah. Takk. Med vår materielle velstand her i 
Vesten, så har det medført at vi har en veldig lav gudstro. Kan du fortelle litt om det med tanke på 
hvordan vi kan endre den retningen? Vi ser den gjør. For hvorledes den betrakter materiens 
fenomener, den vil òg erfare hvorledes materiske tilstander kan forendres i ett nu. Om der 
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tenkes på hvorledes der er av geologiske strukturer, om der tenkes hvorledes der er for 
menneskebarnets hederlighet(?), så er der òg alt er der i forendringer og alt er der ilagt(?) på 
lykke hva der tales den spirituelle kilde i hvilket alle menneskebarn bærer. Om den tenker så, 
så vil den òg se lettere i de små frø der lever, hvorledes de alt lettere forvalter sine kilder 
gjennom gleder og lekfullheter. I tiden der bliver intellektet der råder for menneskebarnet, så 
forglemmes meget av sådant og ei er der klokt. Klokt er der så at gjenfinne sine barnlige 
gleder og at søke tilbake til sådant tid at skapes. Derigjennom vil der vokse òg i cellenes kraft. 
Konu ekatah. Takk. Jørn du har noen spørsmål?

Jørn: Vær hilset Iliuka. Hayétana. Et spørmål: Når vil menneskeheten bli tatt opp i det galaktiske 
FN? Der er alt gjort. For hvorledes der så, ei kan bemerkes av den eneste individ. Så er der 
noget der rådes lik vinder der blåser over sin jord nu. Alt er der tilhørende de opphøyede blå 
frekvenser, lik der så er noget der strømmet til Moder Jord langtider tilbake. For i galaktiske 
store enheter, så måles der ei i sådanne tidsperspektiver lik den selv gjør på sin jord. Nu kan 
den se at et galaktisk år er ikring etthundredeogseksti (160) millioner storsoler. Så vil den òg 
kunne se, at der er store hendelser der gjentages. Om den tenker nu der var visitasjoner der 
var for Peru og der var visitasjon der var til sin Moder Jord i Egyptens riker, lik beskrevet lik 
sekstusen åttehundre og åttifire storsoler (6884) tilbake. Nu er der nesten åttifem. Så er der 
noget der vil passere på ny, lik visitasjoner kommer tilbake. Derigjennom vil den òg erfare 
hvorledes alt er der av galaktiske dimensjoner og de høyere tanker menneskebarnet råder for, 
vil òg besmitte sine autoriteter. Om den tenker så, Moder Jord har inkluderet i den galaktiske 
tilstand langtider tilbake. Konu ekatah. Hjertelig takk.

Lars: Da har jeg et lite oppfølgingsspørsmål Iliuka. I boken Urantia1, står det at jorden ble kuttet fra 
dette samarbeidet for svært lenge siden. Så kan der tales. Lik nu en maestro sender sin elev ut 
for at jage selv. Korrekt. Nu er der jaget selv. Nu er maestros tilbake. Konu ekatah. Takk. 
Mette du har et spørsmål. 

Mette: Hei Iliuka. Hayétana. Hvordan vet man at man ser en UFO (Uidentifisert Flygende Objekt)? 
Det vet man ei. For der finn ei noget U-FO. (latter) Der finnes alt lik I-FO (Identifisert Flygende 
Objekt). Alt er der så gjenkallet til at forstås nu. Vi ser, nogle menneskebarn undres over hva 
der tales U-FO. Der finnes sådant like «spacecrafts», der finnes extra-terrestial visitasjoner, 
der finnes noget lik den selv taler «fartøyer» der visiterer sin jord og så var der all tid og så vil 
der blive i all tid. Således der finnes ei noget U-FO. Konu ekatah. Takk. Ei skal den takke 
ennu, for ennu har den ei fått svar på sin undring. Gjennom tiden den ser, så vil den òg se det 
lys der farer, således vil den òg kjenne i sitt eget selvs bevisstheter at den selv er tilknyttet for 
de samme frekvenser. Således vil den efter tid tillæres at kommuniseres med de høyere 
galaktiske vesener. Derigjennom vet den i sitt hjerte at så er det. Nu har den fått svar. (latter). 
Takk igjen. 

Lars: Nå har jeg et lite oppfølgingsspørsmål. Når vil UFO bli en IFO blant allmennheten? Der er 
igjennom hvorledes der tilhører en parallellforskyvning av hvorledes der er av alle autoriteter 
utbyttelser nu. Store forendringer er der òg, igjennom en halvdels generasjon er der meget 
forendret. Således er der noget lik der kan tales en nøkkel til hvorledes menneskebarnet søker 
noget av de globale forendringer til at tenke nytanker. Der skapes alt større rum for hvorledes 
der er av nytankens fødsler, og hvorledes der bliver igjennom alternative tanker for hva den 
selv taler miljø. Således er der òg lik der vil skapes nye energier, nye frekventerende energier 
til anvendelser og hvorledes der skapes behovet for nye oppvarmelser av sine tipis. 
Derigjennom vil der utnytte alt større deler av universums språk, om der tenkes av den 

1 For mer informasjon om Urantia: http://www.urantia.org/about.html
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galaktiske resonans, om der tenkes av solens belysninger, om der tenkes av solare vinder, om 
den tenkes av havets bølger. Alt er der så til forendringer, og derigjennom vil der flyte noget 
visdommer tilhørende extra-terrestials. Konu ekatah. Takk. Da har Unni et spørsmål. 

Unni: God dag Iliuka. Er der en god dag? Veldig god. Konu ekatah. Hayétana. Kan du fortelle 
meg hva stemmene våres i sang og toner kobles til? Alt er der noget av frekvenser den selv 
skaper. Alt er der òg hva der tales et universelt språk der tilhører alt hva der kan skape lyder. 
Om den kunne lytte, så kunne den òg høre universums frekvenser. Om den kunne lytte, så 
kunne den òg høre Moder Jords frekvenser resonans mellom 8.3 Hz og til 11.7 Hz. Således vil 
den òg se hvorledes den selv kan framelske urkvinnens frekvenser i sitt selv, og hvorledes den 
kan forene ulike frekvenser for alt hva der lever og ånder. Om der òg tenker på blomens kraft, 
så er der toner og lyder og frekvenser. Kolører er òg i frekvenser av lyder. Konu ekatah. Takk. 

Lars: Da har Jørn en rekke med spørsmål om helse. 

Jørn: Hei igjen. Hva er den enklest, raskeste og mest bekvemme måten å frigjøre seg helt fra 
jordiske bånd? Om der søker dertil, så vil den se at hver en celle i sitt legeme er i behov av 
tilpasninger. Der finnes ei nogen «switch» der kan anvendes. Der er noget lik den langsomt 
vokser inn i og ut av. Gjennom hvorledes den selv kjenner at den skaper brister på sine 
tilknytninger til den materiske forbindelse, så er der òg noget den vil oppleve og erfare i sine 
cellers bevisstheter. Om den så kunne minnes av tider den har levet før, under Lemuriens 
riker i tiden Atlantis' fall, så er der òg noget den kan se i sine egne celler. Så har den levet før. 
Den kan alt mere undres, hvorfor valgte den en gang materiens forbindelser at knyttes til? Så 
er der òg noget den vil kjenne hvorledes den lettere i tiden der kommer, alt kan spise mindre 
og mindre. Vi taler ei om små føder, vi taler om færre føder. Og således vil den lettere òg 
høyne sine bevisstheter lik den så skaper alt større friheter av den materiske forbindelse. Der 
finnes alt flere sådanne tilstander i universum nu. Konu ekatah. Tusen takk. Ei er der tusen. 
(latter) 

Jørn: Et spørsmål til. Når vil den holistiske helseforståelsen være integrert i helsevesenet? Vi ser 
der ennu vil avkreves noget i kring 17 storsoler. Menneskebarnet behøver tid at modnes. 
Konu ekatah. Takk. Angående ny holistisk helseforståelse: Hvilke land vil være de som går foran 
og viser vei? Der finnes ulike stater: Der finne de engelske øer, der finnes de irlendske øer, der 
finnes de australiske øer, der finnes òg meget av de riker der er tilhørende de forenede stater 
vest over havet. Dog, der er likefullt alt hva der nu skal vokse til mest gavn for sin Moder Jord 
er av nordens riker. Således er der omtales lik Nordens lys. Konu ekatah. Et lite 
oppfølgingsspørsmål da: Hvilken strategi vil være den beste? Så kan vi ei se, for der eksisterer ei 
sådanne begreper for våre himler. (latter) Alt hva den nu søker bakefter i tiden, om den ser 
hvorledes menneskeheten lik sivilisasjon har utviklet sitt selv, så vil den se at alle strategier 
var egentlig ei noget særligt kloke. (latter) Kaste dine strategier for ilden bror. Konu ekatah. 
Tusen takk. 

Bjørg: God dag Iliuka. Hayétana. Når. . . Nu skal den høre. Til eksempel under tiden den 
oppstod sitt selv under morgensolens glød, så forglemme den å tale «god dag» til sitt eget 
speils refleksjoner. Der er klokt at all tid påminne sitt selv «god dag kvinne», «god dag Bjørg». 
(latter) Nu kan den tale. Et spørsmål om når kreftgåten blir løst? Gjennom hvorledes det så er, så 
er der prinsipielt i teorien løst alt nu. Der er noget der må omsettes noget for hvorledes der 
skapes til holistiske tanke for at se hvorledes den kan hele celle efter celle. Der er alt der skal 
til, der er omprogrammering av cellenes bevisstheter. Til eksempel kan et menneskebarn gjøre 
så selv gjennom tankenes klang. Dog om den nu sitter å venter på en sten og venter noget 
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medikamenter komme svevende, så bliver den besviken. For der tenkes ennu alt for meget 
mynteverdier og således er der ei klokt. Søke alt i sitt eget selv under tider. Så vil den òg skape 
kommunikasjoner av enlighet og av rettvishet til alle cellenes bevisstheter. Så bliver der vel. 
Konu ekatah. Takk. 

Unni: Kan du. . God dag. (latter) Kan du si noe om årsaken til psykose og om hvordan hjelpe en 
som er psykotisk? Først og fremst med tanke på negative tankemønstre som dominerer hele livet. 
Der er ulike påvirkninger under tider der er under sin vokst. Der er òg noget av genetiske 
beheftelser for hvorledes der er noget uvernet i sitt eget selvs liv. Således er der klokt noget at 
begynne til hva der tales selvet billeds aksept. For hvorledes den betrakter alt hva der er, lik 
for at skape nye befrielser og åpninger av de små kapillærer der finnes i sin hjerne der 
blokkerer for tankestrømmenes flyt. Derigjennom vil den og lettere kunne forhøye den kraft 
der kan hele sådanne symptomer. Der er gjennom hvorledes der skapes samtaler der bliver alt 
lettere. Der finnes ei noget hokus pokus. Konu ekatah Kan du si noe om bruk av medisin ved 
psykose? Ei ser vi der er klokt. Dog der er nødvendigt. Konu ekatah. 

Unni: Kan du si noe om påstanden: Mange fordøyer gluten og melk dårlig, og får helseproblemer på 
grunn av det her? Dog likefullt er der noget for hva der tales intoleranser. Der noget der 
påvirker sådanne intoleranser. Der kan være karmiske årsaker. Dog likefullt er der noget der 
er i en begynnende fase under tider den er nyfødt i sin inkarnasjon. For hvorledes den så 
søker noget vegre for livets utfoldelser, så er der tilhørende lik den kan se, melk kan òg være 
lik livets nektar. Om den så søker, så vil der òg være i behov av at langsomt tilpasses til 
sådant. En sådan vegring for sådan gluten, er òg en protest i hvorledes den ei ønsker at leve ut 
sitt eget selv liv. Konu ekatah. Takk. 

Dagfrid: God dag. Hayétana. Jeg lurte på sykdommen hypoteriose.. Så er der korrekt. ..lavt 
stoffskifte. Hvorfor er det så mye av det i vår tid? Der er så primært for hvorledes der skulle 
søkes at forendres alle føder der tilføres i vår tid. Om den så søker alt er der lik energier der 
inntages gjennom føder der eter. Om den kunne noget forvandle noget av de føder den eter, så 
vil der være lettere. Der er primært at søke at unnvike at ete til trøst. Om den så søker at se 
behovet for de føder, så er der ei meget føder den behøver. Om den kunne skue for dette sted, 
så var her føder for tusener menneskebarn. Dog likefullt finnes der ei så meget mager lik vi 
kan skue. (latter) Konu ekatah. Takk. 

Lars: Kan du fortelle hvordan humor og latter virker på den menneskelige organisme? Alt hva der 
skaper gledens frekvenser, påvirker alle celler i menneskebarnets bevisstheter. Lik der òg 
finnes celler, noget skjulte celler i sitt eget legeme der behøver at oppvåknes. Den må forpleie 
sitt selv i helhet. Ei kan den tale godt om sin fot og forakte sin arm. Der må søkes så av 
kjærlighet at bringe bevisstheter til alle celler, om der så er til det ytterste hår, om der så er til 
den innerste vene. Så må den søke i en helhet av at omfavne sitt selv og tilværelsen den er i. 
Gjennom aksept for hvorledes alt er i sitt eget selvs uttrykk, derigjennom vil den òg tilføre alt 
hva der tales av den positive gledeskraft til hele delen av sitt selv. Gleder er næring for sjelen 
og de der gledes meget lever i langtider. Og om den kunne skue nu for dette kammer med sine 
opphøyede øyner, så ville den se at her finnes der i alt tohundrede og atten og en halvdels sjel 
(218,5). Der er således til gleder for våre himler at se menneskebarnets strukturer brister en 
efter en. Således er der til noget vi taler «hipp hurray». (latter)

Lars: Takk for det Iliuka. Hva vil skje med kropp og sjel om mennesket blir klonet? Vi ser. Der 
finnes noget der påvirker av legemet er der ei noget underfundigheter der finnes celler der 
kan spaltes for at gjøre tusen av en. No problema. Om den søker at se, så finnes der noget i 
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sjelen der ei kan fragmenteres i ulike deler foruten konsekvenser. For der strider i mot for 
hvorledes der er av den himmelske oppgave for sjelen at søke at tilknyttes sin neste sjel. Lik 
der er dualer der søker hinannen, lik der er tripler der søker hinannen, lik sjelens bevissthet 
all tid søker at forenes med sin sjelefrende. Således om den søker at fragmentere sin sjel, så 
bliver der lik den høster motvinder, og den fortapes i energier. Dog, der er likefullt hva er der 
så at skje med ånd? Livsånden fortapes, og de bliver noget lik kortlivede de der skal leve lik 
kloner. Konu ekatah. 

Lars: Takk. Da er det et nytt tema, og Jørn du har noen spørsmål?

Jørn: Hvordan... Asparges er godt for sjelen. (latter) Asparges er godt. Hvordan innvirker 
alternativfestivalens tilstedeværelse på området? Om der søker så til at repeteres, så bliver der til 
velsignelser. Meget kan der fare lik støv for steppene om den ei forvalter kraftens kilder. Alt 
hva der generes til kildenes bevisstheter vokser og genereres til alt høyere frekvenser. Lik 
menneskebarn vil fornemme, lik der vil blive til at tilknyttes lik et punkt for noget visitasjoner 
av menneskebarn i fra vest og menneskebarn i fra syd og menneskebarn i fra nord og 
menneskebarn i fra øst. Således er der lik den skaper en vertikal genererende energi, så bliver 
der lettere at kommunisere med de høyere galakser. Der er alt nu lik der gløder, og der er alt 
nu lik der vokser. Dog ivaretagelser og forvaltninger er menneskebarnets responsibilitet. 
Konu ekatah. Takk. Er der ei tusen? (latter)

Jørn: Hvordan ser Iliuka på kan være beste måten å hjelpe jorden i sin utrenskning og sin 
oppstigning? Alt hva den søker at skape forenelser og alt hva den skaper renelser i sitt eget 
selv. Lik den søker så at polere sin egen linse, lik den således skaper alt større frekventerende 
energier til at utstråle av sitt eget selv, besmitter òg Moder Jords sfærer. Således den òg 
besmitter sine nester og medmenneskebarnet vokser og i sin egen frekvens. Alt hva den gjør i 
mot sitt selv er til store gaver til Moder Jord og Fader Himmel. Konu ekatah. Tusen takk. 
(latter)

Lars: Da. . Hva er der så på plakaten? (latter) Den som venter den ser! Da har Wenche noen 
spørsmål. Vi ser den har undret meget. 

Wenche: Hei min vise. Hayétana. Jeg vil bare forhøre meg med naturvesenene som vi inviterte til 
denne festivalen. Og når jeg var og malte på inspirativ (intuitiv) maling, så kom der en tanke at jeg 
skulle spørre. Hvordan påvirkes naturvesenene i denne festivalen siden vi har invitert de? Der søkes 
hertil. Om den søker så, så kan der ei måles og veies lik der er tilfredsstillelser. For alt er der 
all tid gleder i åndsveseners tanker og meninger(?). Alt er der så òg for hva der tales 
skogsvesener og åndsvesener der lever her. Så er der lik der nu skapes til seremonier 
hvorledes der bliver til dansende gleder for menneskebarn der søker til skoger. Så vil den òg 
oppleve alt høyere frekvenser. Skue ei så meget på himmelens skyer. Dog kjenne efter hva der 
så røres i Moder Jords muld, for der lever kraften. Har den nogen tid sett den alvedans? Jeg 
har sett mye jeg.. Vi vet. ..litt hvert som kom inn her i rommet når jeg satt under foredraget. Siden 
de er invitert har de stått ved siden av meg, og jeg har pratet med de. Så er der korrekt. Men det 
som jeg tenker på. Jeg kjenner at jeg er litt på vegne av naturvesener og de. Hvem er de? Har de noe 
utvikling til å integreres som menneske? Ei er der så. For ei kan den nogen tid blive 
menneskebarn i sin ånd. Der finnes så behov for naturen at eie og at ha lik skogsvesener. Eie, 
ei noget av gods, dog der er av ånds tilknyttelser for Moder Jord. Om der er en sten, om der er 
et tre, behøver nogle stunder assistanser for at leve. Således er der òg for at skape vern om 
dyrets ånd. Dyret og fugler der vokter, og alt hva der er av de devas er så òg for at skape 
harmoniserende energier av Moder Jord natur. Konu ekatah. Skal mennesket være flinkere til å 
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påkalle de i tjenestearbeid? Så kan den. Dog ei er der i behov. For alt hvorledes den skaper en 
levende ild, der søkes til ånder og åndsvesener for uten at spørge. Vi har har visiteret denne 
sal i megen ganger denne sol efter sol uten at spørge nogen om det. (latter) Kan jeg være 
naturvesen av og til? Ikke fysisk men. . Lik den så søker at imitere, så er der korrekt. Søke at 
gledes ved din egen alvedans. Korrekt. Da er jeg glad for naturvesnene og meg selv og takker for 
svarene dine. Konu ekatah. 

Erling: Vær hilset Iliuka. Hayétana. Jeg lurer på blant annet åndsvesener. Det finnes mange 
forskjellige slag. Vi har delt de inn i grupper alt etter hvordan vi ser på de. Er det korrekt? Er de 
såpass forskjellige at det er greit å ha de i forskjellige grupper? For menneskebarn kan der være 
av behov at skape sådanne sorteringer, korrekt. Dog av ånden selv, så oppleves der ei noget lik 
grupper. Ei kan Iliuka kjenne nogen gruppers grenser. Vi er. Alle ånder er. Der er grenseløst 
tilstedeværelse. Konu ekatah. Ok. Konu ekatah. Jeg har et spørsmål til. Da er det kanskje mer 
funksjonen til de forskjellige åndsvesnene.. Så er der korrekt. Der bar en god «bingo»! (latter). 
Kan de forskjellige slagene (åndene) kommunisere godt seg imellom? Så er der korrekt. Gjennom 
tankenes flommer hvorledes der så er òg at ei bestride deres gjerninger. For hvorledes der så 
er alt større kraft i sådanne vesener enn hva menneskebarnet kan forestille. Om der så òg 
kunne se, så finnes der muligheter til at flytte bjerge og der finnes alt stor kraft til og at skape 
en helende prosess for naturen. Så er der til velsignelser om menneskebarn søker at skape 
kommunikasjoner for alle åndsvesener. Dog ei for at være noget beærende, og ei for at søke 
noget til gevinst selv at høste. Dog for at søke at så og at byde næring i ydmykhet. Så er der til 
forenelser for alle åndeværelser tilstander. Konu ekatah. Konu ekatah. Og kanskje også bli ett? 
Så vil der blive efter stund. Dog i den materiske tilstand kan der ei være ett. Konu ekatah. Når 
det gjelder tidsfølelsen. Finnes det noen fornemmelse av en eller annen slags tid av åndsvesenen? Ei 
er det. For i tider den kjenner hvorledes den er omfavnet av den totale frihet. Hvorledes den 
kjenner tilstedeværelser i nuet. Hvorledes den har erobret sitt værende tilstand, så finnes der 
ei noget behov av at måle tid. Konu ekatah. Konu ekatah. 

Lars: Når vår tid på jorden er omme. Jeg ser det er så mange fastsittende sjeler, spøkelser. Har du 
noen gode råd mot å bli et slik spøkelse selv? Tenker den nu at skape om sitt selv til et blivende 
spøkelse? (latter) Nei. Høre nu våre ord. «Fastsittende» sjeler er noget lik i menneskebarnets 
terminologier. Om der kunne tilspørge et spøkelse, så er der ei lik spøkelse opplever at være 
fastsittende. De elsker at sveve i kring og skape nogle hyss for menneskebarn. Hvorfor kan 
der ei være så? Menneskebarnet sitter alt meget mere fast enn hva ånder gjør. (latter) Hva kan 
vi gjøre for å hjelp de? Vi ser. Om der kjennes fornemmelsen av at der behøves assistanser, så 
kan den bringe et lys og så kan den søke at rene det kammer med salviens røkelser. 
Derigjennom vil der være naturlige universelle lover der leder sådanne energi til hvor der 
tales en høyere bevissthets frekvens. Dog likefullt kan den oppleve at ånden ei vil søke til 
sådanne portaler. For der er lik vi taler menneskebarnets bevisstheter der tror at bestemme 
hvilken ånd der kan være og hvilken ånd der ei kan være. Konu ekatah. Takk. Jørn, du har et 
spørmål

Jørn: Hei igjen. Der er ånder der går «igjen». (latter) Hvordan hjelper våre kosmiske søstre og 
brødre i å rense ut lavere astralplan for de som sitter fast? Hvorledes der skapes så, så er der lik 
der skapes kommunikasjonens broer, bevissthetens broer, derigjennom villigheter og søkende 
i menneskebarnets hendelse der skaper sådanne forbindelse. Alt hva menneskebarnet søker at 
skape de sådanne broer, er for at lettere òg skape kommunikasjoner for sitt eget selvs 
bevissthet forhøyelse. Derigjennom vil der òg være tilstede en opplevelse i ånden av at kjenne 
en trygghet for hvorledes den vil ledes videre til den neste eksistens. Alt er der av noget 
tidløsheter forbindelsens broer, kommunikasjonens broer, bevissthets broer, værende broer. 
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Konu ekatah. Hjertelig takk. 

Lars: Da har vi et spørsmål om Trondheimsportalen. Vi ser der er lukket nu. 

Margun: Er portalen lukket? Korrekt. Det er Margun som hilser. Hayétana. Du sier at den er 
lukket. Men det jeg vil spørre om det er.. fordi jeg mener det er så viktig at alle lysarbeidere for vite 
om denne rollen som Trondheimsportalen skal spille i opplysningen av jorden. Og jeg ønsker at du 
med din visdom skal si noe om hvordan vi kan klare å samle våre krefter for å gjøre det som er rett 
for Moder Jord og for universet. Primært skal den nu høre. Menneskebarnet skal ei søke at jage 
efter spirituelle oppløftelser. Menneskebarnet skal søke at være den spirit den er, og så vil den 
erfare efter tid at den har vokst. Således gavner der intet om den tilfører næring til epletreet 
to ganger om dagen og taler at «nu får der blive frukter!». Den må vente i tålmod. Således er 
der hva den generere i sitt eget selv der òg vokser i hva der er ikring sitt selv. Portalenes 
bestemmelsens punkter er alt besluttet innen Moder Jord skapedes. Der tilhører en naturens 
lov for hvorledes der så blev samlede i kraft i Nidaro, er så noget der blev efter hvorledes der 
blev ledet til det punkt der alt eksisterende den gang. Således er der òg for megen helige steder 
hvor menneskebarnet har kjent efter sådan kraft for så at bebygge kapeller og helige platser 
for at utøve sin kraft til lyset. Derigjennom vil den òg se, når vi taler om at portalen er lukket, 
så er der lik for enhver individ at søke at gjenfinne nøkkelen i sitt eget selv. Derigjennom vil 
den òg oppleve den oppstigelse der tales ei tilhører enbart for Nidaro, dog der tilhører for 
megen helige punkter på sin jord. Om den så søker, så vil den òg se hva der vokser i tiden der 
kommer nu. Lik der er mengder av hva der tales menneskebarn søkende i pilegrimens ånd. 
Om der søker av Compastello(?)2, om der søkes av Jerusalems kilder, om der søkes til Nidaro 
kilder, om den søker så for Thomas' kilder, om den søker så i sin egen kilde. Alt er der i 
bevegelser, og alt er der for at skape spiritualitetens vinder, og alt er der for at forhøye 
frekvenser der alt eksisterer i den store galakse. Portaler skal der åpnes for at lettere se hva 
der så i nutid er av kristallinisk natur, og hva der så alt vibrerer i høyere frekvenser. Bliver 
den trett av at stå nu? (latter) Så kunne vi tale i mange soler. Så er der vel. Og jeg kunne lytte i 
mange soler.. Konu ekatah. Vi vet. Kan du si noe om sammenhengen mellom Trondheim og det 
kraftsenteret, som jeg føler det er, og pyramidene og reisningen av verdenstreet..? Lik der alt 
finnes av linjer, der finnes lik meridianer alt eksisterende på din Moder Jords yte. Således er 
der òg lik meridianer der løper i den store galakse. Der forbinder ulike galakser tilsammen. 
Så er der lik hele delen av Moder Jord der så er beskyttet gjennom sådanne meridianer, 
kommunikasjoner og for at lettere forstyrke de nye frekvensers komme. Alt er der lik den ei 
skal tenke så meget hva bliver der nu at skje i framtiden, for framtiden er nu. Konu ekatah. 
Kommer dette lysgitteret som ligger i jorden nå. Kommer det også til å forskyve seg veldig når 
jorden snur på seg? Så kan der tales. Dog primært er der en galaktisk frekvens der bestemmer 
hvorledes sådanne nettverk skal være. Således om den så vender sitt selv opp og ned, så bliver 
ei meridianene i legemet noget forendret av den grunn. Så de blir liggende? Så er der korrekt. 
Der er en konstant eksistens. Konu ekatah. Takk skal du ha Iliuka. Takke ditt selv du. 

Åse: Vær hilset Iliuka. Hayétana. Har du en beskjed til noen i salen her? For hvorledes der så, der 
tales til hele delen av flokken. For hvorledes der tilhører de bevisstheter der alt nu søkes, der 
er viktig at forbinde sitt selv til Moder Jords kraft. Forenelser av Moder Jord muld for at 
lettere se hva der skal åpenbares i Fader Himmel. Således vil den òg i sitt eget selvs 
bevisstheter noget fornemme av nytanker der vokser. Den gjør sine beslutninger selv hvor 
meget av næring den ønsker at byde sin sjel. Søke at se viktigheten av at all tid forbinde sitt 
selv til Moder Jord. For således vil den lik vi taler ei kunne kommandere frukten til at vokse. 
Den må bære alt større tålmod, og så vil den se hva der langsomt spirer og bliver til 

2 Iliuka referer her kanskje til den spanske byen «Santiago de Compostela»?
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forgyllende frø for sin egen jord. Konu ekatah. Takk skal du ha. 

Unni: Hei igjen. Jeg har et spørsmål om jordchakraene våre blir påvirket av den oljen vi driver å 
stjeler ut av naturen? Så er der korrekt. Er det noe vi kan gjøre med det? Den kunne teoretisk 
søke at tilbakeføre oljen. (latter) Dog vi ser der er noget komplisert. Vi ser. Der er efter tiden så 
vil der noget stabiliseres. Så bliver der helet på ny. Der er lik den selv skulle blive stukket av 
en moskito på sin arm. Der bliver helet efter en stund. Konu ekatah. Takk. 

Rune: God dag Iliuka. Hayétana. Jeg har et spørsmål om Stonehenge i England. Kan du si litt om 
opphav og hvorfor det ble bygget og eventuelt når? Vi ser. Der var under de gamle tider 
tilskrevet tilbake noget ikring femtusen nihundrer og fjorten (5914) år tilbake i tid. Der er så, 
noget av de tidlige påvirkninger til de keltiske opprinnelser. For hvorledes der blev søkt, så 
var der for at transformere forbindelser lik vi nu talede om kommunikasjonens broer mellom 
ulike kloder og galakser. Så er der òg lik der var et kommunikasjonssenter der blev òg til 
tilsendt meget av induserende energier gjennom meditasjoner for at hele Moder Jord. Der er 
tales lik en parallell tilstand for hva der nu undres for. Lik den òg kunne se om den ei kan 
skue de stener av natur, så vil den òg kunne se her finnes òg en genererende kilde, noget lik 
Stonehenge. Konu ekatah. 

Rune: Da vil jeg spørre om du kan bekrefte om det ble brukt pyramidekraft på Atlantis, og om det 
fortsatt aktive pyramider som er under havet? Så er der korrekt. Så er der korrekt. Der 
eksisterer ei nogen passiv pyrami. Om der bygges en pyrami, og pyramiden beholder dets 
form, så vil der være aktiv. Ei er der noget der behøves at aktiveres, dog der er den 
geometriske struktur der aktiverer energien i sitt selv. Alt sådant finnes der òg bebygget på 
andre kloder der òg søker at forbinde sitt selv i kommunikasjoner til Moder Jord. Konu 
ekatah. 

Rune: Da vil jeg også spørre om hvorfor det kommer så mange kornsirkler i England? Vi ser. Der 
er lik der tilføres for at skape til forberedelser for at skape noget kommunikasjoner imellom 
de fjerne galakser og Moder Jord. Så er der òg lik den vil se, hvorledes spesifikke riker bliver 
til framtimens speil for at lettere òg evne at se hvorledes menneskebarnet selv tilhører den 
galaktiske enhet. Der vil òg være muligheter til at se sådanne circles der finnes over alt på sin 
klode. Dog der er hva menneskebarnet òg i sekundær tanke skal fokusere på. De engelske øer 
bliver av stor importance. Konu ekatah. Takk for det. 

?: Takk for at du kom hit. Takke ditt selv. Jeg har et spørsmål om kornsirklene. Jeg er en av de som 
ikke skjønner hvorfor de er der, hvem har laget de? Hvilken informasjon vil de gi til oss, og 
hvordan kan vi få svar på de? Der kan tales lik der er kosmiske språk. Der er så alt lettere for 
menneskebarnet om der blev tilsendt noget bokstaver på et papyrus. Dog ei kan der gjøres så 
gjennom de fjerne galakser. Der er så alt lettere om der gjennom tanke og ånd manifesterer 
sådant og igjennom hva der tales spacecrafts tilstedeværelser manifesterer sådant på marken. 
Således bliver der lik at tilvendes menneskeheten, lik sivilisasjon, dog der er likefullt òg 
påminnelser på hvorledes menneskebarnet selv har båret den visdom for at skape sådanne 
prints. Der er i tidens forståelse der vokser. Således bliver alle sirkler mer og mer avanserede. 
Konu ekatah. Takk.

Wenche S: Hayétana. Hei Iliuka. Et spørsmål om global oppvarming. Er den menneskeskapt eller 
hva er det for noe? Vi ser. Der er noget tidligere beskrevet lik der finnes sykluser bestående 
noget ikring sekstusener åttehundreder storsoler (6800) og nogle sykluser har alt større 
langmodighet ikring syttitusen storsoler (70.000). Således er der naturlige konsekvenser over 
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hvorledes Moder Jord stabiliserer sitt selv. Om den kunne skue til de fjerne galakser, om den 
kunne skue til de fjerne planeter, om den kunne skue til planeten Mars, så ville den òg se der 
noget av klimatiske forendringer der, og ei er der menneskebarnet der skaper sådant. Konu 
ekatah. 

Wenche S: Takk skal du ha. Jeg har et spørsmål til. Det er så mye snakk om den «gule rasen» som 
skulle herske på jorden en gang i fremtiden. Kan du si noe om det? Der er lik der kan tales i 
billedet at fortolkes. For hvorledes der så er av materiske produksjoner, hvorledes meget nu 
alt mere skapes av de kinesiske stater. Således er der menneskebarnet langsomt, om der 
forblindes, søker så noget at gjøre sitt selv beroende av kinesisk gods og gull. Der er til 
velsignelser en stund, dog så bliver den noget forlanget. Gjøre ei så. Bake ditt brød selv du. 
Konu ekatah. (latter) Det gjør jeg. Vi vet. 

Wenche S: Kommer Norge til å gå inn i EU? Ei ser vi der bliver så. Vi ser EU kommer til at gå 
ut av sitt selv. (latter) Takk skal du ha Iliuka. Konu ekatah. 

Birgitte: Vær hilset Iliuka. Hayétana. Mita coya oyasin. Jeg har lyst til å spørre om. Finnes det 
noen mennesker som er født til bare å være onde? Ei er der så. Hva der defineres av 
menneskebarnet lik ondt er noget der taler skygger av sitt eget lys. Således om den så 
fornekter sitt eget selvs lys, så vil der blive at framelske noget av skyggenes aspekter. Dog om 
den tenker for de små frø der vokser og fødes, så er der ei noget av ond energi. Alt er der av 
lyset. Dog menneskebarnet beslutter selv om der vil forblinde lyse eller om der vil forvaltes i 
lyset. Konu ekatah. Takk. 

Thor: Namasté Iliuka. Hayétana. Når du ser hvordan coaching-metodikk blir lært ut og forvaltet 
her i Norden, er det grunn til å være fornøyd? Så er det. Blev den forundret nu? (latter) Jeg ble 
veldig fornøyd. Takk. Den skal søke at se, hvorledes den skaper forherligelse av hva den 
visdom den søker. Ennu ei er noget tilnærmet de store kilders åpenbarelser. Der vil ennu 
åpenbares nogen flere skatter den vil se. Gledes for de tider der kommer og bekymres ei noget 
for sitt eget selvs utvikling i sådant. Vi ser den vokser. Dog den skal vokte sitt selv så den ei 
bliver nogen staty. Konu ekatah. Hjertelig takk. 

Åse N: God dag. Hayétana. Hva skjer med Amerika og verden om Obama blir president? Vi ser 
der vokser. Vi ser der skapes alt flere underlige hester med mange hjul. Vi ser der lever, der 
ånder. Dog kvaliteter vil der blive noget forendret. For der er hvorledes menneskebarnet lik 
individ, upåvirket av hvilken nasjon der lever i, om der tenkes for hva der så oppvåkner sin 
egen spirituelle evne og kilde. Så vil der vokse til alt høyere kvaliteter på sin klode og for de 
amerikaniske stater. Konu ekatah. Hjertelig takk. 

Lars: Hva er, når man tar bilder, at det kommer lys på disse bildene? Som kalles «orbs»? Kan du 
fortelle litt om hva det er? Om der kunne skue hva der nu finnes i dette kammer, så blev den 
noget bekymret. (latter) Der er således for menneskebarnet, der søker at gjøre en liten ild og at 
velsigne ilden for at søke at skape alt høyere vibrasjoner i bevisstheter. Alt hva der er av gode 
intensjoner og alt hva der er fylt av kjærlighetsvibrasjoner, bringer således tilstedeværelser av 
«orbs». Der finnes manifestasjoner, lik orbs er manifestasjoner av ånds tilstedeværelser, 
upåvirket av tid og av rum, og således er der lik gledens sfære og frekvenser der bestemmer 
mengden av orbs og størrelser av orbs. Den kan ei noget tid tale til sin neste at «jeg har større 
orbs enn deg». (latter) Ei får den måles. Der finnes alt hva den skal fylles sitt selv med glede 
for tider. For der illustrerer hva der er skrevet i de helige skrifter. Der er så at det usynlige 
skal manifesteres til synligheter. Nu er der tett ved at menneskebarnets øyner alt lettere kan 
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favne om og at se «orbs» alt flere enn hva der nu kan. Konu ekatah. Da blir jeg bekymret. Ei 
bliver den. 

Lars: Det har vært mye snakk om «fri energi». Kan du fortelle litt om hva fri energi er? Der er 
hvorledes den skapes opphevelser av friksjoner den fysiske bestanddel i sin jord. Hvorledes 
den søker til eksempel gjennom magneto-prinsippet, at noget oppløfter materien. Der skaper 
og noget oppløftelser og befrielser av hva der tales friksjoner. Om den tenker alt mere 
hvorledes der spinner i kring i galakser, hvorledes den søker alt lettere at imitere hvorledes 
der er av universums oppbyggelser. Hvorledes den alt lettere søker at imitere hva der tales 
elektronets beskaffenheter. Så vil der lettere være at skape frie energier. Om den så kunne, så 
kunne den høste alt av energi den behøvde på sin jord, mange ganger, om den kunne hente 
energier av sin kosmos. Energien venter i sin kosmos og den roper efter sin forbruker. Konu 
ekatah. Når vil vi mennesker kunne klare å utnytte denne energien? Der er alt passeret nu. Der 
bliver hva der tales store gjennombrytelser i tiden der er i denne dekades ende. Således vil den 
se det òg det finnes noget underlig hester der farer i kring med maskiner der er påvirket og 
fungerer på vann. Der finnes òg noget magneto-prinsipper der skaper oppløftelser av 
metalliske ørner. Underligt er der at se på, dog der fungerer. Konu ekatah. Takk.

Lars: Da har vi besvart spørsmålene på plakatene. Er det andre som har spørsmål, er det bare å gripe 
ordet. 

Iliuka: Vi ser der er noget innkorrekt i din ene vandrestav (bein). 

?: Hei jeg heter (? utydelig). Så er der noget vi alt vet. Ja, men jeg vil gjerne at de andre og skal få 
vite det. Du nevnte i sted om kreft, om at kreftgåten var løst, at man kunne omprogrammere seg 
selv rett inn på cellenivå. Men jeg lurere på hvordan vi kan utbre dette til legestanden? Ei ser vi den 
kan. For om den tenker, en lege er òg et menneskebarn. Og en lege kan ofte være et 
menneskebarn av hård kvalitet. Således er den i behov av at se hva der langsomt i helhet 
forendres. Lik der er av den store flokk. Således vil der vokse fram nye doktor. Der bringer alt 
større rum og høyder for at se hva der finnes av alternative tanker. Der vokser frem, og under 
tiden så vil den òg lettere se at der bliver til store gjennombrytelser i den tid den lever nu. For 
megen sykdommer vil der heles. Likefullt vil den òg se at der er all tid frekvenser der kan 
forendres for at forendre symptomer. Alt hva menneskebarnet selv skaper av nogen lidelser er 
òg nogen av bekymmer tanken den bærer. Alt hva den vegrer sitt selv for sine omgivende 
hendelser, alt hva den søker tilbakeholdelser av sin livskraftsutfoldelser bringes tilbake til 
legemet lik slagg. Slagg i legemet kan efter tid blive til nogen forsvekkelser av energier og 
forsvekkelser av energier kan efter tid blive til cancer. Ei er der klokt. Leve opp eders liv og 
søke at bringe fram livet lik der så var av sin skapers ånd i tanken. Konu ekatah. Kan jeg da 
spørre hva jeg, - hva kan andre gjøre med de som allerede har fått kreft? Der er at søke at 
tilbakekalle kraften gjennom tankenes prosesser. Velsigne ditt selv hver morgensols 
oppstandelse og hver aftensols fall skal den takke for sitt selv lik den er. Søke at se at den store 
fiende for cancer er fordømelser og forakt av sitt selv. Underkjennelser av sitt eget 
tilstedeværelse og underkjennelser og undertrykkelser av sin egen sanne krafts kilde er òg en 
bror der leder frem til cancerens spirer. Fordøme ei sitt selv, dog elske sitt selv lik den er. Så 
vil den òg lettere mottage den kraft der er av den store guddommelighet den òg bærer i sitt 
selv. Guddommelighet er en helig kraft. Konu ekatah. Da sier jeg tusen takk og takk for at jeg 
løste den gåten. Takk ditt selv og se hvorledes der vil lede til alt større kraft. For der finnes alt 
flere ånder der følger dine stier. Bær således alt større tålmod for livet og søke at se nu de 
muligheter der finnes og det lys der vil åpenbares for dine stier. Søke i tiden der fødes en helig 
vind. Søke at fange vinden og søke så ei at begrense sitt liv at leves. «Just live it». Konu 
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ekatah. Takk skal du ha. 

Erling: Jeg har flere spørsmål. Vi gjorde noen undersøkelser på stedet her for noen uker siden. Blant 
annet Tone var og fikk noen kontakter og opplysninger. Kan du gi noen kommentarer til det? Vi ser. 
Der ledes frem til gode spor og forståelser. Likefullt skal den òg tenke noget gjennom for hva 
vi nu har talt. For hvem skal der så beslutte om en ånd skal være tilstedeværende eller ei? Er 
der ei så at en ånd kan få være i fred? Det kan være, men vi fikk en veldig god tilbakemelding fra 
de åndene vi fikk kontakt med. Så er der korrekt, og søke der til at se at alt er der så befraktet 
til denne tipis kammer, og alt er der så befraktet til de ulike kammer der finnes i disse marker. 
For alt hva der tilhører òg for at påminne kraften av tidligere tiders vandringer og for tiden 
der kommer. Konu ekatah. Så da betyr det at det var en bra gjerning som ble gjort? Så er der vel 
og noget sent at angres nu. (latter) For vi følte hele tiden at det var riktig. Der er vel, der er vel. 

Erling: Et helt annet tema. Jeg har gjort noen forsøk med «orbs». Jeg har testet ut, for jeg har fått en 
god del selv, og lurte på om det kunne være noe støv og sandkorn. Gjorde noen tester, og der fant vi 
ut at når vi tok bilde med masse støv tilstede, så ble det masse orbs. Har du noen kommentar til det? 
Så er det. Likefullt er der òg noget for at se hvorledes kan den så definere støv? Hvorledes den 
vil se, så er der noget der skaper til reflekser der òg kan skape noget imitasjoner av at være 
«orbs». Dog der er noget for at skape alt lettere forståelser for menneskebarnet gjennom at 
den òg kjenner kraften av den sanne orbs. Konu ekatah. 

Erling: Konu ekatah. Et helt annet spørsmål. Gruppesjel og sjel, kan du kommentere litt om det? 
Lik vi taler. Her finnes ei nogen sjel der ei tilhører hinannen. Den tilhører den samme flokk og 
der finnes all tid lik bestemte beslutninger der er foregått lik i sjelens bevisstheter for at 
bemøtes her nu. Under tider der kommer, så vil den òg se og forstå hvorledes menneskebarnet 
bærer liten kraft til at gjøre sine beslutninger gjennom den frie vilje, for meget er der 
besluttet før. Således vil menneskebarnet ledes på sine stier til hvor kildenes behov er. Således 
vil den òg se at alle de der er i denne kammer og for disse marker er av sjelegrupper. Konu 
ekatah. Denne sjelegruppen er en del av en annen sjelegruppe som igjen er endel av.. Så er der 
korrekt. ..og slik fortsetter det videre.. Så er der korrekt. Dog foruten sådant at måle at «våre 
grupper er finere enn dine grupper». (latter) ..og den innerste gruppesjelen er vi alle en del av. Så 
er der korrekt. Der er den sanneste guddommelighet der skaper liv i ett og i alt. Altets store 
hjertes vibrasjoner. Konu ekatah. 

Erling: Jeg har et spørsmål om Hessdalen. Det er store spesielle ting som hender der. Jeg føler at det 
er noe stort som ligger bak. For det kan ikke være masse detaljer som er av en slik art. Kan du 
kommentere litt om det? Lik der finnes meridianer der er av syd i dette riket. Der løper òg mot 
nord i dette riket. Således der finnes òg lik den nu befinner sitt selv på denne «leyline». 
Derigjennom vil der genereres sådanne opplevelser og der bliver til at skue en bred felt i sitt 
rike for hvorledes der manifesteres visitasjoner og åpenbarelser av ny tids lys. Lys er ei lik 
menneskebarnet tror. Lys og ild kan òg være søstrer og brødre. Konu ekatah. Konu ekatah. 

?: Vær hilset Iliuka. Hayétana. Det kom en kornsirkel i Skien i fjor3 da denne gruppen var samlet. 
Har du noen kommentarer til det? Vi ser der var vel. Der kommer alt flere. Har du en 
fornemmelse om at det har noe med et hjerte og en trekant å gjøre? Så er der korrekt. Takk. 
Fornemmer den selv hva der så er i betydelse? Ja. Så er der vel. Søke at se der vil utbalanseres 
gjennom hva der tales den helige punkt imellom yin og yang. For hvorledes den òg er 
ivaretagelse av sin egen femininitet er òg for at integrere sin egen maskulinitet gjennom de 
beslutninger den nu skal ta. Så er der klokt at den ei venter noget mere med at stige fram i sitt 

3 Den kan du se her: http://www.kornsirkler.org/Norske-sirkler/2007/2007Skien/2007Skien-bilder.htm

13

http://www.kornsirkler.org/Norske-sirkler/2007/2007Skien/2007Skien-bilder.htm


eget selvs lys. Intet er der at vente for. Takk. Vi ser dine stier. Konu ekatah. 

Peter: Vær hilset Iliuka. Hayétana. Vi som er nybegynner innen undervisning i det alternative, 
menneskeheten og den kosmiske helhet. Har du noen råd til oss? Vi ser. Der finnes ei noget for 
våre himler der kan anskueliggjøres lik «nybegynner». Alt er der en begynnelse ut i de fjerne 
galakser av megen, megen langtider tilbake. Der er noget for at se, hvorledes menneskebarnet 
i tiden der fødes nu, lettere vil noget gjenføde sitt selv og at gjenfinne noget av de bevisstheter 
der finnes for celleminner. Således den oppliver nogen av de visdommer den alt kjenner til. 
Således vil den òg se hvorledes den på sine stier vandrer i sin ydmykhet, og således òg vil den 
tilrådes at preparere sitt selv til hva der nu bliver i tiden i bemøtelser av Arcturus' ånd. Konu 
ekatah. Takk. 

Iliuka: Der er noget vi undrer for. 

Lars: Ja Iliuka? Hvorfor får ei pelsvesener komme og tale? Pelsvesener har òg sine undringer. 
De vil ha godis. (latter) Konu ekatah. Vi får ta med de neste gang Iliuka. Så er der korrekt. Konu 
ekatah. Nu kan den tale. 

Wenche: Hei Iliuka. Konu ekatah. Jeg undres over hva som kan være så stor forskjell mellom 
kristne og alternative mennesker? Ei ser vi der er. Vi ser likefullt noget for menneskebarn der 
søker i nytankes ånd at bringe sitt selv fram i lyset, og søker av gamle mønster at våge at 
framvise sitt selv lik det lys den er. Ei er lys noget den skal forselge. Lys er noget den skal 
være. Om den er tilstede i sin egen bevissthet, så er der ei i behov av at måles lik om der er av 
kristenheter eller noget annet. Ei er der heller i behov av at beskrive sitt selv lik et 
«alternativt». Den skal beskrive sitt selv lik et levende menneskebarn. Punktum. Konu 
ekatah. For å bli hvit mester, har du gått igjennom presteskapet? Så kan der tales. Dog der var i 
korte epoker. For der finnes ei nogen plats på Moder Jord at være prest. Konu ekatah. 

Wenche: Hvordan skal en kunne lettere våkne opp døde sovende, så de forstår at de er i 
tjenestearbeid om natten i livet? Ei ser vi der kan gjøres så i nutiden. Den skal bære alt større 
respekt for hvorledes der tales av Anasazi-prinsipper. Hvorledes menneskebarnet der søker at 
oppløftes òg skal få være i fred. Vi ser der finnes megen engler og ånder der på sine portaler 
har har et plakat der står «do not disturb». (latter) Takk. Det var en lære for meg å ikke vekke de 
for tidlig. Så er der korrekt. Der var «husk så» vi mente. Tusen takk. Konu ekatah. 

?: Kjære Iliuka. Nå har det kommet så mye visdom her i dag, og det jeg sitter med en fornemmelse 
om, er at det er ingenting som er for stort. Det er ingen skader, det er ingen sykdom, det er ingenting 
som ikke kan leges. Så er der korrekt. Hvis en bare klarer å få åpnet hjertene til det mennesket 
som sliter med disse skadene, for disse problemene. Hvis vi klarer å tenne lyset i hvert menneske, at 
hvert menneske klarer å gå inn i seg selv og kjenne på og jobbe med seg selv, vil du da si at enhver 
skade og enhver sykdom kan leges? Så er der korrekt. For den skal òg søke at betrakte Moder 
Jords hjerte, for hvorledes den søker noget at skape alt bedre og harmoniserende frekvenser i 
sitt eget selv. Fylt av den oppriktige og sannhets kjærlighet. Så vil den og besmitte sin Moder 
Jords frekvens. Alt hva der besmitter sin Moder Jord, besmitter òg resten Universum. Så er 
der òg til at se, alt hva den bestreber efter kjærlighet til at skape, alt hva den bestreber efter at 
noget påføre kjærlighet til sin neste, er noget lik der tales forgjeves. Alt hva den søker at være 
tilstede i sin egen kjærlighets flamme, alt hva den søker at framvise av sin egen kjærlighets 
ild, er alt bedre til gavn. For menneskebarn er sådant lik nattfluens egenskaper at søke til 
lyset. Således er der òg for hvorledes menneskebarn intuitivt og i ubevisste energier vil søke til 
der hvor kilden er. Konu ekatah. Takk skal du ha. 
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?: Hei Hayétana. Hva slags aktivitet er det på Hathor-senteret, eventuelt hvilke utenomjordiske 
tilstedeværelser benytter dette feltet? Vi ser der er livsvesener av Orion der søker noget at 
gjenskape de bevisstheter der var under Kefrens tider. Således vil den òg se hva der finnes av 
ulike entities der visiterer ulike deler av den jord. For der finnes den forbrødrelse og en 
forsøstrelse av alle livsvesener der lever i de fjerne galakser. Alt er der så av den samme enhets 
bevissthet. Således der oppvåkner gamle bevisstheter òg om den søker til Hathors tempel. 

?: Hva forbinder Roma, Istanbul og New York? Lik der finnes av gamle historiske verdier. Linjer 
der kan tales lik meridianer. Dog, vi ser der nu ei er til nogen anvendelser i tider der kommer. 
Der tilhører tider der var. Konu ekatah. 

? Takk. Kan du si noe om astrenga(?). Hva skal der anvendes til? Vi ser den kjenner til sådant 
selv. Ja, det ble kanalisert ned til en venninne av meg. Så er der vel. Så er der vel. Vi lurte på 
hva..hvor det var hen. Så vil der åpenbares. Bære tålmod. Den vil se. Den får hva der er i behov. 
Takk skal du ha. Konu ekatah 

? Vær hilset Iliuka. Hayétana. Vi har många venner som lever med oss. Jag tenker på.. Så er der 
korrekt. ..hundar, katter, hestar. Jag ser dem som kjärleksarbetare hos oss människor. Så er der 
korrekt. Hur har ni deres utveklingsgong? Vi ser den skal òg primært minnes at der òg er noget 
lik byrdebærere for menneskebarn. Således vil den òg lettere se, hva der så av gamle tider 
forbindes lik inkarnasjoner den har levet tilsammen før. For den skal ei tenke der er «bare en 
hund». For hundens bevisstheter kan være alt større enn menneskebarnet. Således vil den òg 
lære for hvorledes der er av alle dyrevesener. Der bærer nogen underlige og dype energier av 
de dypeste bevisstheter. For så er der lik den òg kan tenke at dyret minnes hvorledes der 
levedes om den tilskriver tiden lik i kring syttitusen (70.000) storsoler tilbake i tid. Så kan ei 
menneskebarnet gjøre. For ei anvender menneskebarnet så meget av sin egen sådanne 
intuisjonsenergi og hva der tales instinkter. Konu ekatah. Det var vackert at få höra. 

Åse: Vær hilset Iliuka. Jeg har en liten valp som jeg solgt og som er syk. Har den en oppgave i den 
familien? Har den mulighet til å bli frisk? Så er det. Der må søkes at se, og at tilspørge, hvorfor 
ønsker sådant lite pelsvesen at være syk? Hva er der så den søker at fremvise for de sjeler der 
lenges efter pelsvesenet? Der finnes alt, lik vi definerer, noget ubalanser der er i behov for at 
skapes til ryddigheter i den flokk. Så vil der hele valpen. Konu ekatah. Takk. (Åse går tilbake til 
plassen sin) Og valpen vil ha en blå skål. (latter)

? Hei. Kan du si noe hva slags oppgave de har, alle de unge rusmisbrukerene som er på jorden i 
dag? Meget er der for at belære menneskebarnet til hva der skal søkes av oppriktigheter. For 
lik der var òg under våre tider inkarnasjoner på vår jord, der var noget i tiden lik de 
anvendelser av noget medikamenter for at framelske lettere kommunikasjoner med hva der 
kalles de sfæriske ånder. Dog ei er der i behov. Lik der så vil tillæres noget for 
menneskebarnet at vokse i til at forstå at befrielser av sitt eget sjels bevisstheter, befrielser av 
legemet, er òg noget der vil være i behov av at brefries av ulike symptomer tilhørende òg for 
hva der tales droger. Således vil der være alt letter for genenes bevisstheter at skape 
toleranser. For om den tenker der skapes motvinder i livet, så skal den ei forakte motvinden 
kraft. For om den var en ørn, så ville den gledes over motvinden der oppløftet sitt selv av 
klippens kant. Så ville den letter se og skue over menneskehetens historier. Alt er der i 
forendringer. Der bliver alt letter efter tid. Konu ekatah. Takk. 

Erling: Jeg har flere spørsmål angående sjel. Det har blitt skrevet at en sjel har flere lag innover. Lik 
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der er av bevisstheter, korrekt. Det innerste laget er mer de høyere sfærer, altså.. Så kan der 
tales, korrekt. ..og skal man gå videre og utvikles videre til neste nivå så må alle lag i sjelen tas 
med. Så vil der blive, korrekt. Man må få med seg hele seg i utvikling. Lik den så skulle vandre 
til en tindes tagg, så kan den ei noget henlegge tilbake sin egen vandrestav. Korrekt. Alt må 
med. Så man må jobbe med helheten i seg selv, og ikke bare med en del av det, for å gå videre i sin 
utvikling. Så er der korrekt. Den skal òg likefullt minnes; at utvikles er ei noget den gjør, at 
utvikles er noget den er. Konu ekatah. Når det gjelder pelsvesener og andre vesener. De har vel 
også en gruppesjel? Så er der korrekt. Har de også en sjel? Så kan der tales. Om den så skuer til 
hva der tales de minste livsvesener, der er noget lik små moskitos, så er der ei meget sjel at 
betraktes. Der tilhører en stor åndsenergi, for hvorledes den òg skal betraktes lik en helig 
energi av natur. Dog pelskledde vesener, og storfulger, og små fugler, bærer sin sjelsimpuls. 
Korrekt. Den gruppesjelen som de har, har også en høyere gruppesjel? Så er der korrekt. Alt er 
av den store ånd. Som igjen går i vår gruppesjel? Så er der korrekt. Den kunne ei leve på denne 
jord, foruten moskitos. Sant nok.. Konu ekatah. Takk. 

Klary: Hei Iliuka. Sirius bli kalt for «hundestjernen». Så er der korrekt. Sirius-komplekset. Kan du 
si noe om det? Om den søker til at se for Sirius B, så er der òg lik der var visitasjoner av 
fuglemennesker for i hvilket der manifisterede sitt selv igjennom fuglens ånd. Der kom 
svevende til at skape de forbindelser der var av Dogon-folket av de sydlige afrikaniske stater. 
Således er der megen tusener storsoler tilbake i tid, vi taler åtte tusen (8000) storsoler. 
Derigjennom vil der òg blive visdommer tilkjent menneskebarnet, lik sivilisasjonen den lever i 
nu. Der er alt flere visitasjoner i fra Sirius enn noget annet system. Konu ekatah. Kommer 
delfinene og hvalene fra Sirius-komplekset? Så kan der tales. Dog likefullt er der òg alt meget 
troligt at der ville utvikles sådanne arter òg i havet på sin jord, om der kom av Sirius eller ei. 
Der er universelle lover der former sådanne utviklinger igjennom millioner og milliarder av 
storsoler. Konu ekatah. 

Klary: Et spørsmål til. I vårt samfunn, i vårt materialiserte samfunn, så er det veldig mange 
mennesker som i dag bor alene. Veldig mange har TVen som trøst i sin alenehet. Det er veldig 
mange som søker og har lyst til å bo i fellesskap. Er det noe mulighet for å skape disse 
bofellesskapene? Så er der. Dog likefullt menneskebarnet er i behov definere hva der tales 
«fellesskap». Om den så tenker fellesskap er noget for at ei miste noget av sitt selvs utviklende 
spire. Der er ei for noget at unnvike at skape næring tilførende til sin egen rot. Dog der er ei 
noget heller for at søke at oppofre sitt selv, at forselge sitt hjertes sjel til sin neste. Der er for at 
søke at skape sameksistenser foruten at se at der behøver at være en maestro og en elev. Alle 
kan være elever, og alle kan være maestros. Således vil den òg se i tiden den skuer på himlenes 
stjerner. Ei kan den tale at den stjerne er maestro, og den er elev. Alt er der en del av en stor 
enhets forvaltning. Konu ekatah. 

Klary: Jeg har et spørsmål til. Den har mange. (latter) Veldig mange barn legger seg nå redde og 
har en dårlig søvn. Veldig mange barn i Norge, og i vår verden, sitter redde på skolen og tenker på 
hva skjer hjemme nå? Veldig mange barn gråter og våger ikke å vise tårer for det som skjer. Hver 
halvtime på radio, i aviser og på TVen, så skapes og programmeres frykt. Hva kan vi gjøre for å 
gjøre oss av med denne frykten? Den skal minnes at solen, Fader Sol, ei nogen tid har sett sin 
egen skygge. Den er i sitt eget selvs lys. Den skal bære alt større tillit til det lys alle småfrø 
bærer. Således vil den òg lettere se at der vokser fram nye dimensjoner av menneskebarnets 
bevisstheter for at ivaretage hva der tales lyset. Således vil den òg lettere se, alt er der i 
sådanne forendringer at der vil skapes hva der tales brister i fundamentet for eksistensen for 
menneskebarnet. Således vil der òg søke at alt hva der tales av kjærlighetens spirer og kilder, 
vil vokse alt lettere for menneskebarnet at fornemme og at våge omfavne. Frykten vil opphøre 
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efter stund. Konu ekatah. Takk. 

?: Hei. Jeg er selv meget takknemlig for å få kontakt med noe som kalles Martinus’ kosmologi. Han 
har selv sagt at det er en videreføring av Kristi misjon. Jeg tror den læren ville gitt veldig mye svar 
på det som har kommet opp. Jeg sier ikke dette for min egen del for å komme frem i lyset, men jeg 
synes det er så få kjenner til Martinus kosmologi. Når vil den få sin utbredelse? Der er under tiden 
noget menneskebarn søker at sprede sådanne visdommer, lik der òg er for Thomas', lik der òg 
finnes for megen helige skrifter der ennu er skjult. Konu ekatah. Skal denne være skjult? 
Korrekt. 

?: God ettermiddag Iliuka. Konu ekatah. Det har vært mye snakk om barna våre. Nå har vi en 
veldig modig prinsesse i Norge som skal begynne med engleskole for barn. Blir dette en vellykket 
skole? Så kan der tales. Efter stund. Kommer jeg til å jobbe med de samme barna? Ei ser vi der 
bliver så. Vi ser der finnes tusener annen. (latter) Jeg har blitt anbefalt å jobbe med barn. Jeg lurer 
på hvor er de barna? Vi ser de finnes overalt. (latter) Den må søke at skape dialog med sitt eget 
selv. Hva er der dog dine intensjoner og når tenker den at begynne? Den dveler alt for meget 
om sine tanker. Korrekt. Vi kjenner din ånd. Takk. Konu ekatah. 

Jørn: Jeg har et spørsmål. Jeg har en forståelse at på vår vei, så går vi trinn for trinn og vi kan ikke 
hoppe over ett trinn for å få forståelse på trinnet over. Så er der korrekt. Da lurer jeg på. Er det 
riktig den forståelsen vi har at det finnes reinkarnasjon? Så er der korrekt. Er det riktig også at alt 
skjer samtidig. Så er der korrekt. Kan du fortelle forskjellen? Lik den vil se om den kunne skue 
av de ytre sfærer til sin egen jords eksistens, så ville den se av en annen dimensjon og ned til 
sin egen dimensjon. Så ville den òg kunne se hvorfor der kan måles i tid og i rum. Dog om den 
tenker livets eksistens i en rumløshet og i en tidløshet, så er der òg lik der behøves lik 
forklaringer på sin jord lik «inkarnasjon». Inkarnasjon eksisterer ei lik et begrep i våre 
himler, for vi er. Vi er en konstant. Dog og vi er i tidløshetens bevegelser. Alt er der så skapet 
av begreper for at søke at måle i tid og i rum på sin ene jord. Om den kunne visitere til 
fjernere galakser, så ville den se at der kunne ei måles i inkarnasjoner. Alt hva der tilhører den 
store galakse er målt i evigheten. Konu ekatah. 

Jørn: Da har jeg et tilleggsspørsmål. Det er er også en teori på at sorte hull er skapelsen av nye 
univers. Så er der korrekt. Så er der korrekt. Er det så at vi har en parallell til vårt eget liv i de 
dimensjoner? Så kan der tales. Der vil høstes alt større forståelser for sådant i tiden der 
kommer nu. Gjennom hvorledes der fødes nye visdommer, lik der er gjennom hva der tales 
akselerator på sin jord. Således bliver der at forhøye visdommer òg for hva der tales de sorte 
hull. Om den så kunne skue, så ville den òg se at der finnes ei nogen begynnelse og nogen slutt. 
Alt er der i evig eksistens. Konu ekatah. Hjertelig takk. (Iliuka referer nok her til CERNs nye 
partikkelakselerator «Large Hadron Collider» (LHC)4 mellom Frankrike og Sveits som ferdigstilles  
i disse dager5.) 

?: Kjære Iliuka. I en tid da mange av oss er opptatt av energier og frekvenser, så søker jeg din 
veiledning. Mange organisasjoner har interesser av å engasjere seg i dette her og det arrangere kurs, 
åpner chakraer, tilfører oss energi. Finnes det noen betenkeligheter i forhold til det tempoet som vi 
mennesker utsetter oss for i forhold til det? I nutiden er der ei. Dog vi ser der vokser. Dog der 
bliver òg stunder for at skape reflekterende opplevelser av hva den søker at formidle og at 
omskape. For alt er der frekvenser. Den primære fundament for hvorledes der bliver til en 
innsikt for menneskebarnet at forstå, at alt er der bygget på frekvensers oscillasjoner er 

4 Les mer om LHC her:  http://en.wikipedia.org/wiki/Large_Hadron_Collider
5 LHC oppstart 10. september: http://info.web.cern.ch/Press/PressReleases/Releases2008/PR06.08E.html
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således til glede og gavn for hva den gjør. Der ledes vel på sine stier. Også tenker jeg på, du 
svarte kanskje på det, men i forhold til at vi gir dette videre til andre mennesker.. Så er der vel. Så 
er der vel. ..og eventuelt dyr, om det kan være for høye frekvenser.. Ei kan der være så. Der er så, 
lik den høyeste frekvens der er lik av tolereres på sin jord ennu ei er tilføret Moder Jord av 
det ytre Kosmos. Lik den òg selv ei kan generere høyere frekvenser foruten hva den mottager 
av de ytre eksistenser. Den kan således ei noget tilføre til pelsvesener, småfrø og sitt eget selv 
foruten at der er til gavn. Ei kan lys blive lysere enn lys. Konu ekatah. 

Åse: Vær hilset Iliuka. Hayétana. Jeg har fått beskjed fra trollene at de synes det er alt for trangt og 
at andre har fått beskjed om at de er redde og løper vekk i flokk. Er det noe beskjed til oss fra 
trollene eller hva er det de prøver å fortelle oss? Vi ser. Om den kunne søke at forene nogen 
tanker ikring de høye teknologiske vidunder og troll, så blev der noget komplisert. Således er 
der lik i tiden den skal omskifte sitt selv i tiden den vandrer i naturen. For således vil der 
lettere at være troll og skape forbindelser. Dog trollene har meget og utspillet sin egen 
funksjon. Om der så søker at se, så finnes der òg troll der tror sitt selv at være mester i den 
teknologiske vidunderlighet. Dog der finnes inkompetente troll. (latter) Konu ekatah. 

Åse: Jeg har et spørsmål til, og er da jeg/vi var oppe i oktober/november, så kjente jeg en helt 
spesiell energi over området her. Kan du fortelle noe om det? Vi ser. Lik vi alt nu har talt, så er 
der energier der holdes fast av tider der var. Tiden er så åpnet for at skape forendringer, og 
for at generere nye retninger av energienes funksjoner. Alt lik menneskebarnet har befraktet 
sitt selv til denne sted, er òg for at forherlige det punkt der er av lysets tjenester. Punktet kan 
ei nogen tid raderes. Der er nu i alt høyere vibrasjoner enn hva der var av den primære tanke. 
Konu ekatah. Tusen takk. 

Lars: Det er vel også kanskje en sammenheng med det arbeidet vi skal gjøre etterpå? Så er der 
korrekt. (Det var planlagt organisert lysarbeid senere på kvelden. )

?: Vær hilset. Jeg vil spørre om byen Vardø. Hvorfor ble det brent så mange mennesker der? Vi ser. 
Der ei kan beskrives noget lik «hvorfor». Der finnes ulike hendelser av ulike steder, og der 
finnes ulike sjeler der manifesteres til at utholde spesifikke byrder alt mere enn hva der finnes 
på andre steder. Således er der for at den store historiske bevissthet skal belæres. Likefullt er 
der òg lik sjeler der søker til sådant sted. Noget selv har valg at gjøre så, for at fremvise sin 
egen stolthet og for at fremvise og at forløse gamle karmiske forbindelser. Så er der meget 
forløsninger der ei kan skues med menneskebarnets øyner der så er gjort. Konu ekatah. Hva 
vil tjene denne byen? Vi ser der vokser, der vokser. Takk. Konu ekatah. 

Frank: Vær hilset igjen. Angående rovdyr. Vil de forsvinne før den nye tidsalderen tar til? Ei vil det. 
De vil blive noget mere snille. Så katter og hunder blir med? Så vil der blive, og små kanaris, og 
alt flere moskitos. (latter) Takk. Konu ekatah. 

Lars: Da kan vi ta noen dype åndedrag. (Alle puster dypt et par ganger.)

Peter: Vær hilset igjen. I går, så vidt jeg forsto, så ble det sagt fra Arcturian at mennesket vil ganske 
snart møte sin soulmate eller twin-souls. Jeg har fått en hel del spørsmål på det, men klare ikke å 
svare på det så godt. Kan du gi en definisjon på når menneske møter denne dualitet? Lik portalen 
er åpnet for at menneskebarnet skal se, og at søke at se efter sine dualer. Således vil den òg 
vite at der finnes sjelsstrømmer der leder således sjelen til hinannen. Dog, der er likefullt 
viktigt at den ei søker at bestrebe efter sådanne forenelser. For blindet kan den blive, for 
kjærligheten er et magisk språk. Der er ei i intellektet der skal søke at råde for sådant, og ei er 
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der av hjertekraften alene. Der er lik den kjenner efter den dypere innsikt den bærer av 
karmiske forbindelser og hva der så er i behov at skape forløsninger. For nogle stunder så kan 
menneskebarnet i sin intellekt tro at å finne sin dual er for at så blive tilsammen resten av 
livet. Dog hvem taler der er så? Om den møter sin dual, og skaper forløsninger i gjennom 
spesifikke prosesser og ei ser sin dual noget mere, dog likefullt er fri. Er der ei så til gavn? Så 
er det. Klokt er der at se dualer kan der ei jages efter, dog oppvåkne til oppmerksomheter for 
eders øyner at se at intet er der tilfeldigt i bemøtelser. Der finnes ei ett eneste individ der er i 
denne sted, der ei er blivet ledet til ilden. Konu ekatah. Det var interessant.

Åse: Vær hilset igjen. Jeg har fått et bilde av jorden som flommer over av vann og gullys og 
renselse og et årstall 2019. Hva og hvorfor og.. Ei ser vi der er så. Vi ser vann vil der all tid være 
tilstede. Dog den skal søke alt mere at se der er lik symboler for den eget selv. Symboler av 
vannets betydelser knyttet til dine egne emosjoner. Og således vil den òg lettere se at ei skal 
der beskrives noget der er forbindet med hendelser der var. Alt er der av nytankes 
åpenbarelser for sitt eget selvs liv. Der er meget at gledes til. Konu ekatah. 

Klary: Hei igjen. I en periode nå, i endel år, så har mange fått dette med 11:11-porten. Og mange 
mennesker har fått dette med 11:11 i tankene. Kan du si noe mer om hva 11:11-porten eller 
-portalen er? Lik der tales. Menneskebarnet selv er nøkkelen. Alt hva der gjennom 
bevissthetens forhøyelser, lik der skjer i pulsasjoner, så er der òg i tider lik den lever i billedets 
ånd lik ved den ellevte tid. Så er der òg lik timeverket bliver tolv slagen, òg således vil den 
lettere se det endelig faktum for sin tilstedeværelse på sin jord. For så skal den òg se at 
skapelsen ei er komplett før der bliver i 2012. Derigjennom vil den òg se at den maya-
kalendrium er noget der tales en evighets-syklus. Der er nye begynnelser i tiden derefter, og 
således vil den òg for sitt eget selv se, alt er der knyttet i symboler. Verne om dine symboler, 
dog se at der er integreret i ditt eget selv. Konu ekatah. 

Klary: Jorda har vært så trøtt av å bære isen. Hva har isen representert for vår planet jorden? Lik 
der er alt mere lik en transformator der binder kraft og hva der taler forurenelser der 
befinnes ionos sfærer. Således er der noget der òg bringes partikler tilbake til Moder Jords 
muld. Tiden er så òg for at skape noget tilbakestillelser av klimater der var. Og således er der 
òg for at skape nye bevisstheter, lik der er for DNA-profil i alt hva der lever, dyr og 
menneskebarn og alle vekster. Der er i behov av at nedises en gang i blant. Konu ekatah. 

Klary: Og ett til. I to år så jeg forstenet manns ansikter i stein og i fjell. Jeg trodde første det var noe 
jeg innbilte meg, men måtte akseptere at jeg så det. Også spurte jeg, «hva ser jeg»? Også fikk jeg til 
beskjed: «Du ser den lille guttens forsteina gråt i voksne menn». Er denne gråten i ferd med å 
smelte? Så er der korrekt. Søke så at skue: Der finnes her mange manne-menneskebarn, og 
således finnes der òg i store dimensjoners utviklinger for hva der skal utfoldes. Så vil der 
blive, for ei kan der blive en holistisk enhet om der ei òg er for den yang energi at framtones, i 
oppriktighet, i tåreflommer, i emosjonelle vinder og i fryd. Konu ekatah. 

Klary: Og ett spørsmål til: Devaene skaper nå portaler av alle jordens blomsters sine farger. Er det 
en hel klode? Så er det. Der hvor blommene kan være, så er det. Takk. Takke ditt selv du. 

Wenche: Hei. Jeg er ivrig tjener. Det som jeg tenker på i mitt arbeid, i forbindelse med mennesker 
fra hele verden og alle skal inn i sterkere tjenestearbeid. Blir det at vi skal strekke oss mot den 
samme vei? Vekk fra gammel religion, vekk fra gamle oppdragelser. Alle skal inn i denne ny 
tidsalderen som har den rette energien for oss? Så vil der blive. Vi ser, intet kan der forhindres til 
at så bliver. Korrekt. Det var korrekt? Jeg tenker òg på barn som blir misbrukt av voksne sitt 
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maktbegjær et cetera. Hvordan kan vi best hjelpe barn som blir stengt i mørket? Så vi ikke ser de? 
Gjennom hvorledes den skaper til befriende samtaler. Hvorledes den skaper tilstedeværelser 
òg for barnets premisser. Hvorledes den så søker at rydde i sine kammer og at befrie sitt eget 
selv av sådanne jordiske maskiner der skaper disturbances. Således er der alt lettere at 
tilbakehente sitt selv til gledens energier og vibrasjoner lik der var før. Således levde den ut òg 
barnets verden av sitt eget selv. Således der bliver lik to gevinster i en mulighet. Du mener at 
fangevokteren skal først våkne opp for hjelpe fangen? Så er der korrekt. Ok. Tusen hjertelig takk. 
Konu ekatah. 

?: Vær hilset Iliuka. Jeg tenker på jordplanet. Her har vi mennesker gjort og gjør hverandre veldig 
mye vondt. Har du noe å si om tilgivelse? Vi ser. Således er der for menneskebarnet at tillæres 
hva der er av tilgivelse. For den er i besittelse av kraft til at tilgive alt hva der passerer. Om 
den søker så, så er der òg den ser muligheten til at fastholdt minnet av hendelser der var. Dog 
om den nogen tid skal blive fri selv, så må den søke at skape tilgivelser. Tilgivelser av ånd, 
tilgivelser av hendelser, tilgivelser av menneskebarnet bakenfor. Alt vil der så være til 
individuelle prosesser, dog likefullt samlede for alle sjeler. Og likefullt er der i behov av at se, 
at tiden er nu for at skape sådanne karmiske ryddigheter. Skape friheter i alt hva den kan 
tilgive. Konu ekatah. Takk. 

?: Hei. Jeg har et spørsmål i tilknytning til det energiarbeidet vi skal utføre i kveld. Har du noe 
spesielt å si til oss som skal være med på det, og som bor på dette stedet her? Vi ser. Alt hva den 
gjør er således til gavn nu. Minnes likefullt hva vi har talt. Energiarbeider er ei noget den skal 
gjøre, der er noget den er i. Og således alt hva den er i sin egen selvs energi bevisst, så er den 
òg i den gjørende krafts bevegelse. Søke at se hva streber den efter? Forene tanke og ånd, og 
forene menneskebarns tanker og ånd. Så er der oppløftende energier. Visdommer den spreder 
er til gavn. Alt hva den søker òg i til at noget påkalle sine egne visdommer der hviler skjult i 
sitt dyp, er òg til gavn for hva der kommer i tiden. Dog, søke at se, at meget er der ennu at 
vente til moderligheten(? - modenheten?) kommer på sin jord. Alt er der at genereres i høyere 
frekvenser. Dog, likefullt, ennu er ei alle portaler åpnet. Konu ekatah. 

?: Hei. Hvordan kan vi ta med oss dette i hverdagen, etterpå når vi kommer hjem herfra? Der er så 
at se: Hvorledes den så skal forvalte sitt eget lys, er ditt eget ansvar. Ei skal den sitte og vente 
til nogen annen kommer og forvalter ditt lys. Forpleie ditt lys, lik der er ditt eget frø, lik der er 
ditt eget barn. Velsigne alle dine gjerninger om der bliver noget at kjenne til mislykketheter og 
skam. Der er noget lik der påminner av gamle tiders opplevelser. Således er der i 
besluttsomheter for ditt eget selv. Verdien av ditt eget selv den skal skue efter. Så bliver der 
lettere at være i det lys den lenges efter. Konu ekatah. Mange takk. 

?: Vær hilset igjen. I byvåpnet til Vardø, så står det: Mørket skal vike for lyset6. Hva sier du til det? 
Så er der alt passert. Korrekt. Byen har et rådhus. På toppen av det står en pyramide. Hvorfor er 
taket formet som en pyramide? For at der således skal noget inntrenge av det lys der er av alle 
fire verdenshjørner. For der finnes fire helige vinder og således er der meget for at skamme og 
noget samle den frihet der er, for at oppløfte hendelsen der var som menneskebarnet lettere 
kan òg kjenne hva der forløses av generasjoner efter generasjoner. Dog likefullt for at se at ei 
kan der nogen tid tilbakehente tiden der var. Konu ekatah. Har denne byen noen spesiell 
betydning for opp.. Så er der korrekt. Lik der er for alle menneskebarn at se de historisk 
verdier og lik der òg er talt, der finnes alt meget kilder der skal flomme over av sin eksistens i 
sitt lys i tiden. Så vil den òg se hvorfor der beskrives av den «opposite» funksjon av 
Jerusalem. For hvorledes der er av de Nordens rikes blomming. Konu ekatah. Denne (? - 

6 Latin: "Cedant tenebræ soli" som oversatt betyr: «Vike må mørket for solen»
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uklart ord) pyramiden går rett inn i den byen. Har det noen spesiell betydning? Så er der korrekt. 
Alt er der en enhet. Der finnes ei nogen tilfeldigheter. Så vil den se. 

?: Hva kan du si om tallet syv? Der kunne talt i tusener år. Der finnes ulike benevnelser for 
sifferet. Sifferet er skjult og noget magisk. Dog likefullt skal den se sifferet er av helig natur. 
Av gammel tid, der er en enhets beskrivelse og en søster av en bror der tales én. Konu ekatah. 
Hva kan du si om tallet tretten? Jesus og disiplene var tretten. Hvorfor var det tretten? Lik der så er 
noget beskrevet, så er der òg lik den vil se i tiden der kommer. Der er lik den vil se, der 
beskrives opphøyelsen av Moder Jords frekvenser til den neste eksistens. Lik der er talt. Der 
er lang tider tilbake at sådant var før. Konu ekatah. Takk. 

Klary: Hei igjen. Her kommer flere spørsmål. I vår kultur, og spesielt i Norden, så har vi det vi kalle 
for Janteloven; tro ikke at du er noe, tro ikke at du kan noe, tro ikke at du kan vite noe. I går, i 
kanaliseringen til Peter, så ble vi alle oppfordret til å klemme alle her én gang. Og jeg klemmer, 
men jeg har følt meg nok så alene, for det er ikke så veldig mange som går å gjør det. Hva er det 
som holder meg igjen, og hva er det som holder oss igjen fra kroppskontakt og klem? Lik den i 
tiden der kommer vil se, noget er der lik gaver der bydes til bevisstheten i menneskebarnets 
hjerte. Dog likefullt er der i behov for noget at vokse over tid. Så vil der kjennes at tanken er 
fri for at gjøre. Så vil den òg kjenne at alt hva der vokser er òg til ulike tiders bevisstheters 
vokst. Ei kan den noget forvente, og ei kan den noget søke efter. Den skal søke at være et 
eksempel for sin neste av sin egen kjærlighets kilde. Ei skal den sitte og vente for nogen annen 
at gjøre så. Den skal begynne i sitt selv, lik den gjør. Konu ekatah. Ok. Takk. Har den klemmet 
sitt selv? (latter) (Klary klemmer seg selv) Ja! Ei skal den nogen tid forglemme sitt selv. Konu 
ekatah. 

?: God dag Iliuka. Jeg lurte på hvordan forholdet mellom Norge og Russland bli i framtiden? Vi ser 
der vokser til velsignelser, for ei skal den søke for spesifikke riker. Den skal søke at se der 
finnes for hele delen av Moder Jord, at meget av hva der tales grenser vil opphøre at eksistere. 
Lik der er av kosmiske hendelser så vil menneskebarnet være i behov av at betrakte sitt selv 
lik en galaktisk enhet. Således bliver tanken at manifesteres på ny, og at forflyttes i fra at 
tenke individet til individet og at den ene stat til den annen stat, til at betrakte jorden lik en 
enhet, lik ett. Der er vel. 

?: Kan du si noe om det Statoil holder på med på Melkøya? Vi ser. Noget er der så til at skape nye 
visdoms erfarenheter. Dog vi ser, ei er alle prosjekter i god gavn. Konu ekatah Så et helt annet 
spørsmål. Jeg har en liten pusekatt hjemme. Vi vet. Skal jeg beholde den, eller skal jeg gi meg av 
med den? Vi ser den kan beholdes. Og klokt er der om den søker at tilføre den pus noget for at 
blive befri av de små marker der svever ikring dens tarmer. Konu ekatah. Takk. 

?: Hei. Jeg lurer på. Hvordan skal man møte Kirkens folk og begynne å snakke om reinkarnasjon 
f.eks? Vi ser. Alt hva den våger at være tilstede i sitt eget selvs visdommer er så til gavn. 
Således skal den ei tenke så meget på hvorledes der mottages hva den formidler. Dog den skal 
alt mere tenke på hvorledes den selv formidler. Således er der lettere at forstå, at de gaver og 
de innsikter den selv bærer, ei er i behov av at spredes for alle vinder. Alt er der lik der 
langsomt skal vokse, lik den selv vandrer i småstegs utviklinger. Således vil den òg lettere se at 
alt vil der forenes efter stunder. Takk. Konu ekatah. 

?: Så lurer jeg på en ting: Jeg er så opptatt at vi bygger opp politiet i landet vårt. Kan du si noe om 
det? Vi ser der er vel i tiden der er i behov. Det er behov? Så er det. Javel. Takk. Konu ekatah.
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Lars: Andre spørsmål?

Iliuka: Vi ser tiden er nu for at skape noget at forvalte i sitt eget selvs hjerte. Tiden er nu for 
noget at dvele for hva nu er talt. Alt hva der vokser i sitt eget selv, er viktigt for at forvare. Og 
der er viktigt at den forpleier alt i sitt eget selv. Søke at tillære visdommen for at skape 
grenser om der er i mot sin kjæreste neste. Således den ivaretager sitt eget selv til at vokse, og 
således den lettere vil se hva der er at forventes av sin sjel at skape. Søke at ei jage efter andre 
oppgåtte stier. Dog søke at tenke nytanker og skape sine egne stier. Således vil den òg 
framelske de vinder, der tales de helig vinder, der skal bære fram frukten av sitt selv. Der er 
viktigt at se, den bærer responsibilitet for sin egen sjel og alt hva den så forsøker at være 
tilstede i, er noget der vokser. Alt hva den jager efter er noget der bliver til støv for steppene. 
Velsigne eders stier. 

Vi søker nu at hvile under det lys der er. 
Vi takker for ildens lys og alt hva der skaper til opplysninger. 
Vi takker for de hjerter der så tilvelger at åpnes. 
Vi takker for de menneskebarns sjeler der tilvelger at være tilstede i sitt eget selvs bevisstheter 
og likefullt at forenes med sin neste. Alt er der av kjærlighet, og alt bliver der til kjærlighet. 
Velsigne eders stier. 
Vi takker for pelsveseners tålmod. 
Vi takker for alt hva der vokser av visdommer. Søke at skape hvile for intellektet. Søke at 
skape næring for hjertet. 

Bær fred. 

Konu ekatah. 

***
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